Terms & Conditions:

Dear valued customers, as part of our mission to provide you with the best services, we are glad to offer you the chance to enter the draw and win a voucher valued at (500, 1000, and 2000) Saudi Riyals from our partners (Jarir Bookstore, Extra, Noon, Souq.com, Tamimi market and Lulu market). To enter into the draw, you need to follow the following instructions:

- You should make one of the following transactions through "SABBMobile app":
 - a. SADAD Payments;
 - b. Local Transfer;
 - c. International Transfer; or
 - d. Set up auto bill (in SABBMobile app) and make one of the aforementioned transactions.
- 2. The more transactions you make, the greater the chances you have of winning.
- 3. You may make SADAD payments in SABBMobile using SABB Credit Card.
- 4. Winners' names will be announced in SABB's social media (for example/Twitter @SABBBank...).
- 5. 60 winners will get a chance to win one of the voucher with the value of "500 riyal,1000 riyal,2000 riyal" provided by our partners in (Jarir Bookstore, Extra Store, Noon, Souq.com, Tamimi Market, Lulu Market) - Prizes cannot be exchanged for cash.
- 6. This campaign is approved and licensed by the Chamber of Commerce and it is in accordance with the terms and condition issued by the Chambers of Commerce in relation to the commercial campaign.
- 7. The customer will be able to collect the prize "voucher "from their preferred branch.
- 8. You agree that the Bank may share your personal data with third parties for the purposes of this proportion.
- 9. Period of promotion is from 01/10/2019 to 30/10/2019

الشروط و الأحكام :

عملائنا الكرام، نود إفادتكم أنه حرص البنك على تقديم أفضل الخدمات المقدمة لعملائه فأننا نغتنم الفرصة لإحاطتكم بأن البنك يقدم لكم فرصة للفوز بقسائم شرائية بما قيمته (500 أو 1000 أو 2000) ريال سعودي لدى شركائنا في (مكتبة جرير، إكسترا، نون، سوق ، اسواق التميمي، اسواق لولو). وليتم الحصول على فرصة الدخول في السحب للفوز بالقسائم الشرائية الموضحه أعلام، فيتعين عليكم اتباع الخطوات التالية:

1. إجراء أحد العمليات التاليه من خلال إستخدام برنامج

"ساب موبایل":

أ. سداد فواتير

ب. القيام بعمليات تحويل محلى

ج. القيام بعمليات تحويل دولي

د. الإشتراك في خدمة الدفع الآلي للفواتير، وإجراء عملية واحدة على الأقل من أحد العمليات المذكورة أعلاه.

2. في حال إجراء عمليات أكثر ستكون فرص الفوز أكبر.

3. يمكن إجراء عمليات السداد في ساب موبايل باستخدام بطاقات ساب الائتمانية.

4. سيتم الإعلان عن أسماء الرابحين في قنوات التواصل الاجتماعي لبنك ساب (على سبيل المثال/ توبتر @SABBBank ...)

5. سيحصل 60 فائز على فرصة الفوز بأحد القسائم بقيمة "500 ريال، 1000 ريال،
1000 ريال المقدمة من شركائنا في "مكتبة جرير، إكسترا، نون، سوق ، اسواق التميمي، أسواق لولو " - الجوائز لا يمكن استبدالها بمبالغ نقدية.

 هذة الحملة مصدقة عليها من قبل الغرفة التجارية وسوف تخضع لجميع الشروط والأحكام الخاصة بترخيص الحملات الإعلانيه الصادر من الغرفة التجارية.

7. في حال فوزكم بأحد القسائم الشرائية فسيتم التواصل معكم ليتم تحديد أحد فروع بنك ساب والتي ترغبون باستلام جائزكم منها.

الحملة على أنه يحق للبنك مشاركة معلوماتكم الشخصية مع الغير لأغراض هذه

9. تبدأ هذه الحملة من تاريخ 01 / 10 / 2019 إلى تاريخ30 / 10 / 2019.

